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ED-302 (Hev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

„ 4/25/68

1

SUSAN HARRIS FLIKEID, with her common-law husband 
THOMAS FLIKEID, was interviewed at the Chicago Office with 
regard to the possibility if any names in her datebook 
could be identical with the subject JAMES EARL RAY.

SUSAN FLIKEID had previously made available her 
address book for copying purposes. Each and every name 
and notation in the address book was thoroughly and 
exhaustively reviewed with both SUSAN and THOMAS FLIKEID. 
Based upon their information, which includes physical 
description of the customers, their businesses, associates 
and length of time known, both were of the strong opinion 
that there is no possibility that any of the customers, 
with the exception of the ones furnished to SUSAN by LOU 
TOMENY, could be identical with JAMES EARL RAY. SUSAN 
advised that although she has never physically observed 
the persons whose names were furnished to her by LOU TOMENY, 
she strongly doubts that the names furnished by TOMENY could 
possibly be identical since she believes LOU met most of 
these individuals prior to April 27, 1967, which is the 
date that she *and LOU TOMENY were arrested in Los Angeles.

She further advised that she has had no contact 
with LOU since the foregoing arrest. She furnished the 
identities of the customers whose names were given to her 
by LOU TOMENY.

In conclusion, SUSAN advised that all of the people 
listed in the address book were obtained from other contacts 
who were acquainted with the dates for approximately one year. 
She said that TOMENY also operated in the same manner and for 
this reason, SUSAN doubts if any of the individuals whose names 
were given to her by TOMENY would have been known to TOMENY 
subsequent to April 23, 1967.
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4/26/68
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1

JERRY WILLIAM RAY stated that he and JOHN RAY were 
in St. Louis, Missouri, on February 2, 1968, and were at 
sister CAROL’S residence to visit with her as he has previously 
stated. He stated that he is of the opinion that his brother 
JOHN was registered at the McArthur Hotel, but he did not 
register with him and he was not in his room. He said, to 
his knowledge, JOHN has never married and has no information 
concerning a Mrs. JOHN RAY. He did note that his brother JOHN 
was in the habit of using the McArthur Hotel for occasional 
dates with women. He assumes that the Mr. and Mrs. JOHN RAY 
registering at the McArthur Hotel on February 17, 1968, could be 
JOHN and a woman.

He again stated that the only individuals at his 
sister CAROL’S residence were JOHN, JERRY, CAROL, her husband 
and their children. JERRY emphatically denied that the subject 
was present at this occasion or, in fact, any other occasion 
when he was in CAROL’S residence. JERRY insisted that he has no 
information as to the present whereabouts of either JOHN or 
JAMES RAY.

JERRY stated that JERRY RAYNES is the step-father of 
the subject and definitely not the subject’s father. He restated 
that the subject's father died in 1951.

JERRY advised that the last contact that he knew of 
between WALTER RIFE and the subject was in 1954 at Leavenworth.

4/20/68 Chicago, Illinois CG 44-1114 -<x
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JERRY WILLIAM RAY advised that he had never discussed 
photography with his brother JAMES and had no knowledge that 
JAMES was in any way interested in or proficient in photography. 
He never knew of him to make any comments concerning the taking 
of pictures of nude women and in fact, never knew JAMES to 
be particularly interested in women. In this regard, he ad­
vised that JAMES never had any lasting attachment with a woman 
and that he would usually either pick them up in a bar or go 
to a hotel and contact the bellhop. He knew of no associate 
of his brother in Atlanta, Birmingham, New Orleans, or 
Los Angeles. He could offer no suggestions as to the person 
allegedly contacted by his brother via long-distance telephone 
calls while on a trip to New Orleans in December, 1967.

JERRY then advised that he had lied previously when 
he said that his father died in 1961 at Hannibal, Missouri. 
The true father for all of the children born to JERRY and 
LUCILLE RAY, RYAN, or RAYNES is JERRY RAYNES, Center, Missouri. 
He said that his father and other members of the family variously 
used the names set forth previously but that his father’s 
birth certificate is in the name of RAY. He also advised that 
his sister, MELBA, now uses the surname of FULLER. JERRY also 
advised that his paternal grandfather’s name is GEORGE RAY.

JERRY advised that he had never heard his brother 
JAMES mention the name ALFRED GEORGE SCHNEIDER or NEAL AEBY. 
Ue said that the only individuals with whom he knew JAMES was 
friendly with in prison were RALPH '’RAT” DAVIS (deceased) , 
WALTER TERRY and LONNIE RIFE. He said that he did not know 
if JOSEPH ’’BLACKIE” AUSTIN had done time with his brother but 
that he was arrested with the subject in Quincy, Illinois, on 
an armed robbery charge. JERRY said that he was acquainted 
with AUSTIN while they both were in the Illinois State Penitentiary 
Menard, Illinois. He said he thought that AUSTIN is presently 
on parole but he does not know whether he is in St. Louis or 
Chicago. JERRY doubts that there is any close contact between 
AUSTIN and JAMES RAY now.

On 4/25/68 ot Chicago, Illinois .File #Chicago 44-1114-J_____
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Concerning his father, JERRY did not furnish a reason
for the various names but 
his father has been using 
the statement that ”1 was 
my name.”

said that for the last fourteen years 
the name JERRY RAYNES. JERRY made 
about 20 years old before I knew
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Date 4/30/68___________

1

JERRY WILLIAM RAY advised that he has no 
information as to any available photographs of his brother 
and that the only one he can recall ever seeing was a 
photograph of his brother in Army uniform. JERRY thinks 
that the last time he saw that photograph was in 1953 
but that he cannot recall who had it.

JERRY said that he considered the $150 he 
received from "Life” Magazine as payment for the informa­
tion for the article, as his brother’s and when his 
brother is found he will give him this money to use for 
his defense.

He also advised that he gave the phone number 
of the cottage where he resides to the "Life" Magazine 
reporter and that the reporter has called him at that 
number.

He said that he has no information indicating 
that his sister SUSAN has any typeeof a family album and 
in fact, doubts that she does.

On 4/26/68 ot Chicago, Illinois_________ File# Chicago 44-1114.-.^-----
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 5/2/68

1

JERRY WILLIAM RAY advised that he had accidentally 
met with his ex-wife, DJERDIS, in Wheeling, Illinois, at 
which time she told him that she had moved to that area.

During conversation with her about his brother 
JAMES, DJERDIS asked him if she had ever met him. JERRY 
told her that she had not and then in further conversation, 
she pointed out that one of the brothers had been to Northbrook, 
Illinois, to visit with them when they were married. JERRY 
told her that this was his brother JOHN. JERRY advised that 
he thinks that JOHN came to the Northbrook residence sometime 
in March, 1967, and that he sold JOHN an older model Rambler 
and that JOHN took the Rambler back to Missouri with him. 
JERRY is of the opinion that this car is now at his father’s 
farm in Missouri.

4/28/68 Chicago, Illinois CG 44-1114 -J
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D □ te 5/3/68_____

1

JERRY WILLIAM RAY advised that from 1948 to 1952 or 
1953, he was residing in Quincy, Illinois, and that during 
1950, he was sent to the reformatory at St. Charles, Illinois. 
He said that all of the addresses in Chicago where his brother 
JAMES resided meant nothing to him and he knew of no acquaintances 
or relatives of his brother JAMES in Chicago, Illinois. He 
said that the last time he saw his brother JAMES outside of 
prison was in 1951. The last time he saw him in prison was 
in 1964. He said that on several occasions, he had sent 
money to his brother JAMES while he was in prison and that 
JAMES had sent him out about $40 or $50. He said that this 
was a total accumulation of three or four amounts sent to 
him while JAMES was in prison. He did remember that JAMES 
came to the Illinois State Penitentiary, Menard, Illinois, to 
visit JERRY while he was in prison.

He said that the names of VERONICA WOODHOUSE and 
PHILLIP BAKER meant nothing to him.

He furnished CAROL PEPPER’S phone number as 
311-645-2948. He stated he did not have his brother JOHN’S 
phone number either at his residence or tavern.

Concerning JAMES, he did not know of any country 
club employment for him in this area. The only schools that 
he recalls his brother attending were in Ewing, Missouri.

JERRY advised that he had received the 1968 Illinois 
license tags for his automobile and they are numbered KX 5820. 
He also stated that he had seen his wife yesterday afternoon 
which was the first time he had seen her since her divorce. 
She has never met JAMES but did meet JOHN.

JERRY related that he was leaving for St. Louis, 
Missouri, about 1:00 p.m. this date and would probably stay with 
either his brother JOHN or his sister, CAROL, His plans 
at the present time were to drive to St, Louis and return about 
4:00 or 5:00 p.m. on May 1, 1968.

On 4/29/68 Chicago, Illinois F,(a# Chicago 44-1114 -6
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5/5/68

1

JERRY WILLIAM RAY advised that of all of the individuals 
that his brother JAMES committed crimes with, he was probably 
closer to "BLACKIE" AUSTIN than any other. JERRY said that he 
has no information as to any association between AUSTIN and his 
brother since AUSTIN was released from prison and in fact, 
did not know AUSTIN’S present whereabouts. He said that 
JAMES was also close with WALTER RIFE but did not think JAMES 
would contact him because WALTER continually brags about 
everything he does. He said that for the same reason he would 
doubt that his brother would contact JACK GAWRON although he 
felt that GAWRON and his brother were also fairly close. He 
again stated that he did not know whether GAWRON and his 
brother committed jobs together and expressed the opinion that 
they did not. JERRY indicated that any information in his 
possession about the associations of his brother would be mostly 
speculation because of the lack of contact he has had with 
his brother outside of prison.

JERRY said that his closest associates at the 
Sportsman's Country Club were AL WRIGHT, who is married and 
lives in Mount Prospect, Illinois, and HUEY MALONE, who is 
single and resides in the same cottage with JERRY.

JERRY advised that he was calling from the pay phone 
in the cottage and that this is the phone he usually uses 
for his personal calls.

on 5/2/68 a( Chicago, Illinois Fj|e# Chicago 44-1114 ~ 7
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On April 22, 1968, SAs JOSEPH M. BURKE and 
ROBERT F. PEVAHOUSE observed a 1960 De Soto, white over 
green, bearing Missouri license plates CC7-363, parked in 
front of the employee’s cottage at the Sportsman’s Country 
Club, Northbrook, Illinois. This car is known to be 
operated by JERRY WILLIAM RAY.

On April 25, 1968, the Latent Fingerprint 
Section, Identification Division, FBI Laboratory, advised 
that the remaining unidentified latent prints in this case 
are not identical with finger or palm prints of JERRY 
WILLIAM RAY, FBI Number 862 651 A.

On May 1, 1968, JERRY RAY was advised by SA DUMAINE 
that information had come to the FBI’s attention that a local 
newspaper reporter had been able to determine JERRY’S employment 
based upon the information that JERRY had furnished to "Life" 
magazine. JERRY advised that he had no desire to furnish 
information to any newspaper and if contacted woiijd not give ■ 
them an interview. JERRY was informed that the FBI was under 
no circumstances instructing him not to cooperate with the news 
media and that any decision in that regard would be entirely his 
own.

On the evening of May 2, 1968, Mrs. MARGUERITE WELCH, 
Manager, Sportsman’s Country Club, telephonically contacted 
SA DUMAINE, at which time she advised that there were numerous 
people from the various news media present at the club attempting 
to locate and interview JERRY RAY, which apparently was based 
upon the news stories which appeared in the Chicago "Sun-Times" 
Mrs. WELCH advised that she was going to see that JERRY was 
placed in a motel that evening and would release to the newspapers 
that he had quit his employment and present whereabouts unknown.

On the morning of May 3, 1968, JERRY RAY telephonically 
contacted SA DUMAINE and advised that he was leaving for St. 
Louis, Missouri, at about 1:15 PM, that date, driving his 1960 
Desoto. He indicated that he would probably stay overnight 
with his brother JOHN and then stay with his father JERRY RAYNES 
on the farm at Center, Missouri. He expects to stay there three 
or four days and will call the country club on May 7, 1968, to 
see if the news media interest has abated. If so, he will return 
to Chicago and continue his employment in the club.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

RE: FELLOW INMATES

LEE MILLER, 6150 North Kenmore Avenue, Chicago, 
telephone 338-0153 (unlisted), advised SA LOUIS S. CRAIG Oh 
April 30, 1968, that he was an inmate at the Illinois State 
Penitentiary, Pontiac, Illinois, from about 1951 to 1953. He 
spent his last year on the honor farm and worked in the 
kitchen during that time. He stated JAMES EARL RAY was 
unknown to him by name; however, he recalls a fellow prisoner 
who worked in the kitchen at the same time he did who 
resembled RAY by physical description. This individual 
was older than he was, somewhat on the heavy side and walked 
with a waddle with his feet pointing out. This individual 
had foot trouble and when he came to the honor farm, he 
remembered the front portion of both shoes had been cut 
out. He continued that this individual was quiet, slow 
talking, somewhat sluggish and kept to himself. He did 
not come to know him well and has had no contact with him 
since he was discharged from Pontiac. He stated he knew 
nothing of this individual's background and has no idea 
where he could be located now.

nn 4/30/68 nt Chicago, Illinois pn.^Chicago 44-1114-^

S, CRAIG/jap Dot, dictated____ 1/68__________
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FD 3O2 I •* 4-15 64J

Data 4/29/68

At the outset of the interview, JERRY WILLIAM
RAY was advised of the provisions of Section 1001, Title 18, 
United States Code. He was advised that he did not have 
to talk to the interviewing Agents but that they wished 
to stress to him the importance of his cooperation and 
truthfulness in the matter of the murder of MARTIN LUTHER 
KING, Jr.

It was pointed out to JERRY that he had lied to
the Agents in the previous interviews in that the FBI 
had located his brother, JOHN, and that it would have been 
impossible for JERRY not to have known his whereabouts. 
He then stated that he had lied but only in an effort to 
protect his brother JOHN'S, investment in a bar in St. 
Louis. JOHN had put up $2500 to purchase the bar and JERRY 
was of the opinion that if FBI Agents harassed JOHN, he would 
lock up the bar, take a loss and leave. The bar, known as 
"The Grapevine", is located in St. Louis, Missouri, and 
is licensed in the name of CAROL PEPPER, their sister. He 
said that he has no information nor does he believe that 
JAMES RAY has been in contact with JOHN since his escape 
from prison in April, 1967. JERRY went on to say that 
he doubted very much that JAMES RAY was aware of the present 
whereabouts of JOHN since JOHN was classified as a "drifter". 
It was pointed out to JERRY that JOHN had been a visitor to 
the Missouri Prison on the day before JAMES RAY’s escape. 
In answer to a direct question, JERRY then admitted that 
it would be possible for JAMES RAY to know the location of 
his brother's tavern. He said that he doubted if JAMES RAY 
knew his, JERRY'S, present employment at the Sportsman’s 
Club, Northbrook, Illinois, but that he might be aware of 
it since he had written a letter to the Parole Board in which 
he might have mentioned his present employment saying that 
he possibly could obtain employment for his brother, JAMES 
RAY, either at the country club or in the immediate neighbor­
hood. He denied that he had ever furnished JAMES RAY with 
his present employment. He said that to his positive 
knowledge, the only way that JAMES could get in touch with

4/24/68 flkicago, Illinois „ CG 44-1114 "7
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him was through P. 0. Box 22, Wheeling, Illinois, since 
he, JERRY, had obtained this box for the specific use of 
his brother since he did not want mail from the penitentiary 
coming to the country club.

JERRY related that JOHN came to this area sometime 
around 1964 and stayed for about 2l years. To the best of 
JERRY’S recollection, JOHN first worked at Murphy’s 
Steakhouse, then went to the Rolling Green Country Club 
and from there to the White Pines Country Club where he 
was employed as a pot washer. JOHN then went to bartending 
school in Chicago and went to work for the Indian Hills 
Country Club in Itasca, Illinois. JERRY is of the opinion 
that his brother, JOHN, uses the name RYAN.

JERRY said that on April 20 or 21, 1968, he 
telephonically contacted his sister, CAROL PEPPER, and 
explained that the uncooperative attitude of both CAROL and 
JOHN arose from the harassment of the newspaper reporters 
in the neighborhood and that both were afraid of unfavorable 
publicity which would adversely effect the tavern business 
causing them to sell out and move. He said that his 
sister, CAROL, has told him that she feels that she now has 
to move from the particular neighborhood where she resides 
in St. Louis, Missouri. CAROL has commented to him that 
the picture in the newspaper of JAMES RAY does look something 
like him. JERRY said that he agrees with this but that felt 
it could not be his brother because hd read in the newspapers 
that the person sought by the FBI for the KING murder had 
attended dancing school in New Orleans, Louisiana, in 1964 
and 1965, but since his brother was imprisoned during these 
years, he knew it could not be him.

Concerning his trip to St. Louis, Missouri, in 
February, 1968, JERRY advised that he stayed at the MacArthur 
Hotel for one night; he believes the date to be February 2, 
1968, and that his brother, JOHN, either stayed in an 
apartment over the tavern or nearby, but not at the hotel 
as he previously implied. He said that about every six or 
seven weeks he drives to St. Louis, Missouri, to visit with
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CAROL and sometimes JOHN since they are the only family 
he has. He denied that his brother, JAMES RAY, had been 
at this family reunion at this last or any other time.

JERRY advised that he owns two automobiles, one 
a 1960 light green four-door De Soto which presently is 
parked in front of the cottage at the Sportsman's Country 
Club. The other, a 1961 two door white over red Plymouth, 
Both of these cars were purchased from a stepfather, JERRY 
RAYNES, who resides on a farm in Center, Missouri. He 
exhibited a receipt from the Dunhurst Currency Exchange 
showing that Missouri driver's license R250-6227-822-98-473M0, 
plus title and registration for 1960 De Soto had been turned 
in. The receipt was in the name of JERRY WILLIAM RYAN, 
2897 Techny Road. JERRY said that he had turned over 
these items April 24, 1968, and expected to obtain his 
Illinois driver's license and license tags within the next 
several days.

JERRY further related that he paid $200 for the 
1961 Plymouth and has owned it for about six months. The 
car is presently at his stepfather's farm and is not 
registered. The reason it is not registered is that the 
title to this car was filed by his stepfather in St. Louis, 
Missouri, but was not returned. Both he and his stepfather 
made inquiry concerning the title, but it was evidently 
lost. JERRY said that he has driven the car to Chicago and 
in this area on one occasion utilizing license plates from 
a junk car. CAROL PEPPER has also driven the car on several 
occasions with the same plates. However, the plates have 
since been removed from the car and destroyed.

In response to questions concerning Post Office 
Box 22, Wheeling, Illinois, JERRY reiterated that the only 
person who has ever written to him was his brother JAMES RAY 
with the rare exception that he might receive some 
advertising literature of no consequence. He persisted 
in stating that that he had received no communications at this 
Post Office box within recent weeks. After further questioning, 
JERRY admitted that on April 23, 1968, he received a telegram 
addressed to him at P. 0. Box 22. He then made available 
a copy of this telegram which read as follows:

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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"JERRY RAY

"PO BOX 22 WHEELING ILL

"(RTE WATS CHGO)

"PLEASE CONTACT ME AS SOON AS POSSIBLE, COLLECT AT 217-224-1710 

ROOM 230, OR MYSELF OR GERALD MOORE 312-467-9700. I HAVE A 

METTER OF IMPORTANCE TO DISCUSS AND SOME MONEY FOR YOU

"DICK WOODBURY LIFE MAGAZINE"

He then related that on April 23, 1968, he went 
to "Life" magazine offices where he was interviewed 
concerning his brother, other family members and family 
residences and background. He stated that it appeared to him 
that what "Life" magazine was interested in was the family 
history. He also advised that his picture was taken and 
that for his services he was paid $150. According to JERRY, 
his sister, CAROL PEPPER, refused to talk with the "Time" 
and "Life" reporters but that his uncle, WILLIAM MAHER, 
cooperated freely. MAHER also told the reporters that SUE 
(SUSAN DONIAN) had a family album in which there were 
pictures of JAMES RAY, including a picture in uniform. 
Concerning SUE, JERRY related that he does not know SUE’S 
present whereabouts and is certain that JAMES also is not 
aware of her present address. He requested to be informed 
of her whereabouts which was denied.

He related that his usual day off is Tuesday, 
and that on occasion, he will go to Northbrook, Illinois, 
where he gets a train to the Union Station and spends some 
time in Chicago, Illinois. The evening of April 23, 1968, he 
spent at the Victoria Hotel, Clark and Van Buren Streets.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



5
CG 44-1114

JERRY advised that sometime around September, 1960, 
shortly after his release from prison, he was unemployed 
in St. Louis and he was contacted by his brother, JOHN, 
who told him to come to the Chicago area which JERRY did. 
He commenced employment at the Rolling Greens Country Club, 
Arlington Heights, Illinois, from September, 1960, until 
January, 1962. He then returned to St. Louis, Missouri, 
and returned sometime in April, 1962, where he obtained 
employment at the North Shbre Country Club, Glenview, Illinois. 
He also worked for the Olympia Fields Country Club for 13 
days and then went to work for the Medinah Country Club 
until sometime in December, 1963, when he was hit by a car 
as he was walking along a highway. JERRY ppent some time in 
the hospital as a result of these injuries and then went back 
to St. Louis, Missouri, with JOHN. He again returned to this 
area and was employed at the Flossmoor Country Club, from 
April until September, 1964. At that time, he commenced 
his present employment at Sportsman Country Club.

JERRY said that he had resided at the Sportsman 
Country Club except for a short period of time from March to 
September, 1967, when he resided at 2897 Techny Road, 
Northbrook, Illinois,with his wife GJERDIS STREET who presently 
resides on Wisconsin Avenue, Lake Forest, Illinois. He said 
that while they were married, she had a child, however, this 
child was by her previous husband. He went on to say that he 
and his wife separated in August of 1967 and the divorce 
was finalized on January 25, 1967. Later in the interview, 
JERRY advised that he was married in August, 1966, and 
that the divorce was final January 25, 1968.

When questioned as to whether or not he had been 
married previously, JERRY replied that he hadn’t, but that 
he had lived common-law with CAROL SARTAIN who is presently 
residing in Morristown, Tennessee. He did know that 
CAROL is presently married but he did not know CAROL'S 
rried name. CAROL and JERRY had one child^ age

who is presently living with CAROL’S parents^rTand 
Mrs. WILLARD SARTAIN, Route #2, Whitesburg, Tennessee.
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This town is located 24 miles outside of Knoxville, but 
JERRY does not know exactly where the SARTAINs live. He 
said that he doubted that the subject would be aware of the 
SARTAINs identity since JAMES was in prison before JERRY 
met his ex-wife.

JERRY related that his take-home pay is 
approximately $113 per week and that he also receives room 
and board. He said that he has no money to speak of, 
at the present time, since all of his savings had been 
expended in his ill-fated marriage. He said that he sends 
money to his sister, CAROL, which she deposits in her account 
to keep for him.. He estimated that he has approximately $200 
in that account. He denied that any of his money had been 
utilized by his brother JOHN in the purcahse of the tavern in 
St. Louis.

JERRY sends money to the SARTAINs spasmodically, 
about $50 at a time and estimates that since December, 1967, 
he has sent them approximately $150. He also sends clothing 
and other items for ^^^H*s use. He also advised that he 
expends a great deal of money on automobiles and since he has 
been in this area has had at least 12 cars but never seems 
to be able to purchase a newer model than a 1962. He informed 
that his marriage "cost him a fortune" indicating that in the 
first two months he was married, his wife ran up $300 in phone 
bills. He also paid $135 to send her to driving school after 
which she had three automobile accidents and in one completely 
demolished one car so that he had to buy another. His ex-wife 
was also extravagant and spent money freely through charge 
accounts.

JERRY related that he has never heard of anyone 
named JAMES DAVID DAILEY, THOMAS BEECHUM CREWS or JUNIOR 
RAY CONWAY.

JERRY advised that he was not aware that JOHN 
registered at the Mac Arthur Hotel, St. Louis, Missouri, 
during the time that he, JERRY, was there. He said that 
he did know that JOHN used the Mac Arthur Hotel whenever 
he was able to "pick up a woman". He said that JOHN has 
never married and has no knowledge that JOHN is presently 
going with or residing with any particular woman.
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He related that he has no idea as to the present 
whereabouts of his brother,JAMES, and believes that he is 
either dead or out of the country. He could offer no reason 
for JAMES alleged murder of MARTIN LUTHER KING, Jr., but 
did say that JAMES would have to have been paid for this 
murder in view of the purchase of the car and the dance 
school payments which JAMES made which information he obtained 
from reading the newspapers. JERRY did speculate that if 
anyone did pay JAMES for this murder, it would have to be 
someone he met after his escape because he doubted that 
anyone in prison or anyone that he knew IN JAMES' life 
prior to being in prison would have the money or the desire to 
kill KING. JERRY said that all of the other crimes committed 
by JAMES were small scores and that he knew he never realized 
much money from them.

JERRY further related that it is his opinion 
that JAMES would never get in touch with anyone in the 
family no. . matter how bad he needed help.

JERRY RAY was then interviewed by SAC MARLIN W. 
JOHNSON and ASAC KYLE G. CLARK in an effort to obtain his 
complete cooperation in this matter. After discussion, JERRY 
gave his word that he would not lie in the future and that if 
his brother did contact him, he would contact the FBI. He 
reiterated that he had no reason to believe that JAMES 
would contact him.

JERRY advised that he sends his money to his 
sister, CAROL, because he would spend it if it was available 
to him. He sometimes sends her his whole paycheck to put 
in the account. He wants the money to save to put as a 
downpayment on opening a bar.

Concerning his automobile accident, JERRY advised 
that he was walking along the highway when he was struck 
by a car and that he was taken to the hospital at Elmhurst, 
Illinois, where he was semi-conscious for three days;’ He
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8
CG 44-1114

stayed in the hospital for 13 or 17 days and his pelvis 
bone had been broken. He entered into a lawsuit in an 
effort to recover damages> however, he was only paid $1,00 
and believes he owes the hospital around $400.

He again stated that he had absolutely no idea 
as to his brother's whereabouts and then advised that if 
there was anyone else involved in the crime with JAMES, it 
was JERRY'S opinion that JAMES would never divulge this 
person's identity. He said that at the time his brother 
received the 20 years' sentence, from which he escaped, 
he had been offered eight years to turn state's evidence 
but did not do so. The other person involved with JAMES did 
turn state's evidence and received a six year sentence. 
JERRY opined that even if JAMES was offered a sentence, of 
five?years against death in the electric chair, he would not 
implicate a partner if in fact he had one.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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The following description of JERRY WILLIAM RAY was 
obtained through interview and observation:

Race
Sex
Date of Birth
Place of Birth

White 
Male

Quincy, Illinois
(No birth certificate, 
doctor died two days after 
birth)

Height
Weight 
Build
Hair 
Eyes 
Scars and Marks

5’9” tall 
178 pounds 
Medium, stocky 
Brown, receding 
Brown
Circle scar 4" diameter 
above left eyebrow;

Tattoos "J.R,” left forearm outer;
"J.R." in scroll right forearm 
outer

Other employments Knodel Bakery Company 
St. Louis, Missouri, 
oven worker, one day, 1963-64; 
Sunset Sanitarium, 
St. Louis, Missouri 
12 days, 1963-64;
Keeshen’s, cannot recall working 
there

Marital Status Divorced

JERRY then advised that he used the Bell Employment 
Service, Chicago, since his brother JOHN had used it because 
the fee was only $15 or $30 to locate a job. He then related 
that he came to Sportsman’s Country Club from Flossmoor 
Country Club where he had been a bar waiter. He said he 
started out at Sportsman’s as a dishwasher and then went to 
work for the Marx Maintenance Company as a maintenance man in 
the country club. Sometime thereafter, the country club dropped 
the maintenance service and hired JERRY. He also advised that 
his brother JOHN was employed at the Indian Hills Country Club, 
Elmhurst, Illinois, not at Indian Lake. He then recalled that 
his brother was also employed at Green Acres Country Club, 
about 2j miles from Sportsman’s in Northbrook, Illinois.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

5/7/68 
Date_____________________

JERRY WILLIAM RAY advised that he left Chicago, 
Illinois, at about 1:00 PM, April 29, 1968, driving his 1960 
light green Desoto. He became sleepy while driving and stopped 
at a motel in Braidwood, Illinois, where he slept and stayed 
until about 4:00 AM, April 30, 1968. He arrived in St. Louis 
at 9:00 AM that day and went immediately to his brother JOHN’S 
apartment on Lemp Street, where he stayed until noon.

Then JOHN and he went to his sister CAROL PEPPER’S 
residence, where they stayed for approximately two hours. 
JERRY and JOHN then returned to JOHN’S' tavern and JERRY said 
he drank too much beer, became sleepy and feel asleep that 
evening. He said that he could not recall very much about 
the evening after he returned to the tavern and that he 
stayed with JOHN at the apartment until leaving St. Louis, 
Missouri, about 11:00 AM, May 1, 1968.

JERRY advised that he, his brother JOHN, and CAROL 
have read almost every article in the newspapers concerning 
their brother. He commented that while he was in St. Louis 
this last time, most of the conversation centered around the 
article in ’’Life” magazine and that there was no indication 
in the conversation with JOHN or CAROL that they were aware of 
the subject’s whereabouts or his whereabouts since his escape 
until September 1, 1967. JERRY was advised that the FBI was 
very much interested in attempting to determine his brother's 
whereabouts from the period of time from his escape until he 
first appeared in Birmingham, Alabama, about September 1, 1967. 
JERRY advised that he had no information as to his brother's 
whereabouts either during the above time or his present whereabouts. 
JERRY explained that JOHN, CAROL’S and his own information 
concerning the whereabouts of the subject came from their 
aforementioned following of the KING murder in the newspapers 
and that he noted in one article that his brother obviously, 
using the name ERIC STARVO GALT, first appeared in a rooming 
house in Birmingham, Alabama, around September 1, 1967.

_ 5/1/68 , Northbrook, Illinois . „ CG 44-1114 -/J□ n_______________a t ___2_________________F11 e #___________________________

SAs JOSEPH Mj/BURKE
b* and RENE J<UMAINE/laj______________ Date dictated 5/3/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and Is loaned to your agency; 
it and <ts contents are not to be distributed outside your agency.
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JERRY denied having any information which would in the 
slightest way indicate that his brother or his sister 
aided the subject in his escape and have had any idea of 
the subject’s whereabouts since his escape.

JERRY then stated that his brother JOHN had told 
him that the FBI had combed a two-block area looking for a 
JACK GAWRON, since it had been developed that GAWRON had 
been acquainted with JAMES. JERRY said that JOHN knows that 
GAWRON has been interviewed by the FBI but JOHN did not 
indicate to JERRY that GAWRON had ever stated what he had 
told the FBI.

JERRY said that in the past, he had driven GAWRON 
around looking at possible burglary scores at which time 
GAWRON would pay the expenses. To JERRY’S knowledge, GAWRON 
never committed any burglary in any of the places in which 
they had ’’cased" and in JERRY’s opinion, GAWRON is "living on 
past glories." JERRY then stated that GAWRON was a name that 
he probably should have given to the Agents before since he, 
JERRY, was aware that GAWRON had served time with his brother 
JAMES. JERRY expressed the opinion that JAMES would not contact 
GAWRON but believes that JAMES does know GAWRON well, considering 
him to be slightly "stir crazy." JERRY did not mention whether 
or not GAWRON and JAMES participated in burglaries together 
and made no comment as to the closeness of association between 
them.

JERRY advised that WALTER RIFE was JAME’s rap partner 
in Leavenworth and that he, JERRY, has served time with both 
LONNIE and WALTER RIFE in Menard.

JERRY advised that he has given the matter of what 
he would do if his brother contacted him considerable thought. 
He is now of the very strong opinion that he would assist the 
FBI if it could be handled in such a manner so as not to compromise 
him and also if he could be assured that every effort would be 
made to apprehend his brother without hurting him.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

D.t«^^

RE: SUPERIOR BULK FILM COMPANY

Mr. GUNNAR RING BURKE, 318 South Harvey Avenue, 
Oak Park, Illinois, Manager of the Superior Bulk Film 
Company (Superior), 442-450 North Wells, Chicago, advised 
that on April 12, 1968, he had given Postal Inspector 
FRANK C. FREYER, Chicago, Illinois, all original copies 
of the file concerning business transactions with ERIC STARVO 
GALT.

The file consisted of the following:

Superior order blank from ERIC S. GALT, 2608 
Highland Avenue, Birmingham Alabama, listing camera 
equipment valued at $337.24. On the reverse side several 
inquiries were made concerning camera equipment.

Superior invoice # 179530, dated October 3, 1967.

Typewritten note dated October 5, 1967, signed 
ERIC S. GALT indicating a return of a camera to Superior.

Superior Invoice # 179530, dated October 18, 1967.

Typewritten letter dated October 22, 1967, signed 
ERIC S. GALT, showing address Puerto Vallarta, Jalisco, 
Mexico, Hotel Rio, Apartado Postal #23.

Returned goods report dated November 2, listing E. 
S. GALT, 2608 Highland Avenue, Birmingham, Alabama - credit 
and refund.

Memo from Superior indicating back order of Kodak 
Model M8 zoom camera.

Typewritten letter dated November 20, 1967, signed 
ERIC S. GALT, listing address 1535 North Serrano, Los Angeles, 
California.

On 4/12/68 at. Chicago, Illinois Files # CG 44-1114-7/

by /^SA LEONARD F. KACZMAREK: pas Date dictated 4/18/68
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Superior message to ERIC S. GALT dated 
November 30, 1967, indicating refund check #32338, re­
mailed to GALT’s Mexican address.

Postal Department Form 3877A, listing sender as 
Superior, dated October 3, 1967, listing two articles, 
#6712968, and 6712969, sent to GALT, Birmingham, Alabama, 
in addition to numerous others.

Same type form dated October 18, 1967, bearing 
# 6712586, addressee! GALT, Birmingham, Alabama, among 
others.

These forms are records of insured packages 
handled by the Post Office with the Superior Company.
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FD 302 (Rw. 4- rMf

4/16/68

RE: SUPERIOR BULK FILM COMPANY

Mr. GUNNAR RING BURKE, 318 South Harvey Avenue, 
Oak Park, Illinois, Manager, Superior Bulk Film Company, 
442-450 North Wells, Chicago, furnished the following 
information concerning a mail order received from ERIC 
S. GALT, 2608 Highland Avenue, Birmingham, Alabama, for 
camera equipment on October 3, 1967:

Superior Bulk Film Company, advertises their 
products in the following magazines:

Popular Mechanics
Popular Science
Science and Mechanics 
U. S. Camera 
Popular Photography 
Modern Photography 
Field and Stream 
Hunting and Fishing 
Mechanix Illustrated

The Company does not record the name of anyone 
requesting a manual or catalogue until an order blank form 
is submitted by a customer.

On October 3, 1967, the Company received an 
official order blank which is included as an insert in the 
order manual from ERIC S. GALT, 2608 Highland Avenue, 
Birmingham, Alabama, in which one Kodak Dual Projector M95Z, 
one Kodak Super 8 Camera, Model M8, one HPI Combination 
Splicer and one 20 foot remote control cable, totaling 
$337.24. A money order cashier’s check or draft for $337.24 
was received with the order because records reflect the 
above equipment was sent out on October 3, 1967, via Parcel 
Post under invoice number 179530, which is the date the order 
blank was received. The Company does not, as a Company 
policy, mail merchandise on an order accompanied by a personal 
check, unless the person making the order is known to the 
Company.

Or, 4/15/68 „♦ Chicago, Illinois fiu* CG 44-1114' /^
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The Company substituted, on a loan basis, a 
Crestline Super 8 Camera for the Kodak Model M8 because the 
latter was not in stock. The Crestline Camera was received 
by the Company on October 12, 1967, as a rejected item. 
GALT also sent a typewritten note dated October 5, 1967, 
signed ERIC S. GALT in which GALT acknowledged receipt of 
items ordered adding he was returning the camera sent to him 
because he ordered a four-speed camera while the substituted 
camera was a one-film speed camera. GALT also wrote he was 
to leave for Mexico on Saturday which would have been October 7 
1967, and he would send his Mexican address to the Company.

On October 18, 1967, the Company mailed, via 
Parcel Post, the Kodak Super 8 D38 camera, under invoice 
order number 179530, to the Birmingham, Alabama, address. 
By typewritten letter, signed ERIC S. GALT, the Company was 
advised GALT returned the substituted Crestline Camera 
adding he could not wait for the originally ordered Kodak 
camera. He requested his refund be mailed to Puerto Vallarta, 
Jalisco, Mexico, Hotel Rio, Apartado Postal #23. The Kodak 
Camera was received by the Company on November 2, 1967.

By typewritten letter dated November 20, 1967, 
signed ERIC S. GALT, the company was requested to mail GALT’s 
refund for the rejected camera to 1535 North Serrano, Los 
Angeles, California 90027, because GALT did not receive his 
refund while in Mexico. The letter indicated GALT would be 
at the Los Angeles address for five months.

The Company by letter dated November 30, 1967, 
mailed to the Los Angeles address, advised the refund check 
for $142.89, #32338, was re-mailed to GALT’s Mexican address. 
The canceled refund check has not, as of March 29, 1968, 
been received by the company.

The original check in the amount $337.24 received 
in payment for the original order from ERIC S. GALT was 
deposited on October 2, 1967, at the Merchandise N^^onal Bank, 
Chicago, under Superior Bulk Film Account Number 
Mr. BURKE had no further information concerning the check.
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Mr. BURKE advised the model M-8 camera ordered 
by GALT has a forty millimeter zoom lens included and added 
it is a very fine piece of equipment as is the other equipment 
ordered.

Mr. BURKE stated that the fact that inquiry 
was made concerning an automatic printer would indicate the 
person buying this equipment probably has raw stock-film 
and has means to process same. The fact that sound strip 
apparatus was also a point of inquiry on the reverse side of 
GALT’s initial order indicates sound would also be employed.

The Crestline Camera for which the refund check 
was mailed to GALT is the only portion of the initial order 
which has been returned to the company.

Mr. BURKE asserted that he received a telephone 
call on October 4, 1967 or October 5, 1967, between the hours 
of 8:00a.m. and 9:00 a.m., from a man identifying himself as 
ERIC GALT. GALT advised he could not wait for the Kodak camera 
and that he is returning the one sent to him, referring to the 
Crestline Camera. GALT added he would purchase another camera 
locally. BURKE felt that GALT specifically wanted a Kodak 
Camera inasmuch as he returned a very fine camera, namely the 
Crestline. BURKE added he recalled the voice was from the South, 
meaning the person calling had a Southern accent.

Mr. BURKE made available a remote control 
PRINZ Air Shutter Release with a 20 foot cable, which is similar 
to the remote control cable sent to GALT. Mr. BURKE also made 
available a blank Superior Bulk Film Company check drawn on the 
Merchandise National Bank, Chicago, which is similar to the refund 
check sent to GALT. The check would be signed either ARTHUR 
FLANK or GUNNAR R. BURKE
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 4/lfi/fifl

Mr. JOSEPH P. O’CONNOR, Auditor, Merchandise 
National Bank of Chicago, made available a photocopy 
of a draft which was deposited at the bank on October 2, 1967, 
to the account of Superior Bulk Film Company,

The draft is described as follows:

Exchange Security Bank check # 04012 EBS., 
Birmingham, Alabama, date September 28, 1967, payable 
to Superior Bulk Film Company, amount $337.24, drawn on the 
First National City Bank of New York, New York, signed 
BOB SELLERS,

Mr. O’CONNOR advised the draft was purchased 
at the Exchange Security Bank, Birmingham Alabama, 
and added the Security Bank should have a Requisition 
or Purchase form signed by GALT. The original draft should 
be at the First National City Bank of New York, New York.

On 4/15/68 nt Chicago, Illinois______ File * CG 44-1114 -^

. >^SA LEONARD F. KACZMAREK: pas n . . 4/16/68
by y *_________________________  - Date di eta red_____________
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION’

Date 4/23/68

RE: SUPERIOR BULK FILM COMPANY

Inspector FRANK C. FREYER, United States 
Post Office, Chicago, Illinois, turned over to SAs 
LEONARD F. KACZMAREK and WILLIAM J. DOWNEY, Jr., the 
business file of the Superior Bulk Film Company (Superior) 
which he received this day from GUNNAR RING BURKE. This 
file contained the following correspondence:

Superior order blank from ERIC S. GALT, 2608 
Highland Avenue, Birmingham, Alabama, listing camera 
equipment valued at $337.24. On the reverse side several 
inquiries were made concerning camera equipment.

Superior invoice #179530, dated October 3, 1967.

Typewritten note dated October 5, 1967, signed 
ERIC S. GALT indicating a return of a camera to Superior.

Superior Invoice # 179530, dated October 18, 1967.

Typewritten letter dated October 22, 1967, signed 
ERIC S. GALT, showing address Puerto Vallarta, Jalisco, 
Mexico, Hotel Rio, Apartado Postal #23.

Returned goods report dated November 2, listing E. 
S. GALT, 2608 Highland Avenue, Birmingham, Alabama - credit 
and refund.

Memo from Superior indicating back order of Kodak 
Model M8 zoom camera.

Typewritten letter dated November 20, 1967, signed 
ERIC S. GALT, listing address 1535 North Serrano, Los Angeles, 
California.

Superior message to ERIC S. GALT dated
November 30, 1967, indicating refund check #32338, re­
mailed to GALT’s Mexican address.

„ 4/12/68 . Chicago, Illinois „.. „ CG 44-1114-'/
wil ___________ ._____________ at ——^—__^_—_^_—___—__r IIO rr - - - -. - --

-^-4'SAs WILLIAM J. DOWNEY, Jr.
, 1 ^/LEONARD F. KACZMAREK: pas J 4/18/68by ------------ #_'.------- - --------------------------- --------- E------------------Date dictated-----------------------------------
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



2
CG 44-1114

Postal Department Form 3877A, listing sender as 
Superior, dated October 3, 1967, listing two articles, 
#6712968, and 6712969, sent to GALT, Birmingham, Alabama, 
in addition to numerous others.

Same type form dated October 18, 1967, bearing 
#6712586, addressee GALT, Birmingham, Alabama, among others.

Inspector FREYER advised he located this file by 
tracing back on the number of an insured package which number 
he received from the Birmingham, Alabama, Post Office. The 
block of numbers containing the number he received from 
Birmingham, had been issued to Superior. By going to the 
Superior Company he reviewed their records and located the 
above described file on GALT. He stated this is the only 
record maintained by the Post Office of insured parcels handled.

The foregoing file was received from SA WILLIAM J. 
DOWNEY, JR., by SA EDWARD F. JOHNSON, and personally hand 
delivered to the FBI Laboratory, Washington, D.C., where it 
was turned over to JAMES H. MORTIMER, Document Examiner.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date ——1/22/68_________  

1

THOMAS MARTIN FLIKEID advised that the name 
and description of ERIC S, GALT are unknown to him.

He advised that he is aware of the prostitution 
activities of his common*-law wife, SUE HARRIS, and stated, 
however, that he does not allow her to date or become involved 
with men fitting the description of GALT due to his age,

FLIKEID freely and voluntarily furnished finger­
prints and handwriting samples,

On 4/13/68 at Mendota, Illinois File # Chicago 44-1114 "^

SA RICHARD G. STILLING
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATE..

Date—V19/68___________

1

SUSAN LEE FLIKEID, nee HARRIS, was interviewed 
at the Faber Hotel, Room 360, and she advised that they 
are presently moving from their former address of 1831 North 
Grammercy Place, Los Angeles, California, and have not 
settled in a permanent location; however, will settle 
possibly in the Los Angeles area. FLIKEID stated that she 
and her husband are presently on a vacation touring the 
Midwest.

FLIKEID stated that ANITA KATZWINKEL and GINGER 
CUNNINGHAM NANCE are known to her and that she last saw 
ANITA KATZWINKEL approximately three months ago when she 
was employed at a restaurant possibly known as ’’Mary Ann,” 
exact location unknown, Sunset and Western, Los Angeles, 
California.

According to FLIKEID, GINGER CUNNINGHAM NANCE and 
ANITA KATZWINKEL arrived in California possibly around 
May 5th through the 10th, 1967, and stayed at the same hotel 
she was residing at at this time which was the Palm Apartments, 
5435 Sunset Boulevard, Hollywood, California. FLIKEID 
advised that from information she received from KATZWINKEL 
and NANCE, they had driven from Illinois to an unknown loca­
tion in Oklahoma when the car they were using broke down. 
They then hitched a ride with two individuals who drove them 
then to San Diego, California, where the girls were met by 
GINGER NANCE’S father, BRIAR CUNNINGHAM (phonetic), exact 
address unknown either Bellflower or Bell Gardens, California. 
Mr. CUNNINGHAM then transported the girls to Los Angeles.

GINGER NANCE dated two unknown males while in 
California and that she does not recall the identity of these 
individuals at this time and cannot recall the types of 
automobiles these individuals operated.

FLIKEID further advised that to the best of her 
recollection at this time, ANITA KATZWINKEL also dated two 
different unknown individuals while in California; however,

On 4/12/68  at Mendota, Illinois Fiie # Chicago 44-1114~^
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she cannot recall their identities at this time and can fur­
nish no background information.

FLIKEID further stated that NANCE and KATZWINKEL 
stayed at the Palm Apartments approximately two or three 
weeks then moved right around the corner from the Palm 
Apartments to an apartment complex on Serreno which is 
located between Hollywood and Sunset, east of Western, 
Hollywood, California.

GINGER NANCE, while in California, to the best 
of FLIKEID*s recollection was not employed and that the 
only employment she knows for KATZWINKEL was the employment 
she has previously furnished.

FLIKEID stated that NANCE departed California 
two or three weeks after taking up residence in the apartment 
located on Serreno to return to Dixon, Illinois, and that 
when she left, she was hitchhiking to meet her boyfriend, 
name unknown, someplace in Wyoming. FLIKEID stated that when 
NANCE left, the only belonging she knows that NANCE took 
with her was her "record player."

FLIKEID stated that the name of ERIC S, GALT 
is unknown to her as any associate of KATZWINKEL or NANCE 
and that to the best of her recollection, she has never 
heard this name.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 1725/68

THOMAS FLIKEID was interviewed at Room 244, 
Southwest Inn Motel, 4501 South Cicero, Chicago, Illinois* 
FLIKEID was shown a group of photographs which included the 
following individuals:

ROBERT SIEGAL
Chicago Police Department IR # 27131

THOMAS FORNERELLI
Chicago Police Department IR # 134827

WILLIAM GEORGE PATTEN
Chicago Police Department IR # 63374

ERIC STARVO GALT

HAROLD DUBUQUE
Chicago Police Department IR # 37585

RICHARD EDWARD BLASSICK
FBI # 267452A

FLIKEID stated none of these individuals looked 
familiar to him. In regard to the photograph of ERIC GALT, 
he stated this person did not look at all familiar to him.

THOMAS FLIKEID stated SUSAN HARRIS FLIKEID has 
not participated in any obscene or risque-type movies and 
he does not know anyone who was engaged in making these 
movies. He did indicate movies of a risque-type are sold 
at a newsstand in Hollywood, California, across the street 
from the Vegas Club.

On 4/19/68 ot Chicago, Illinois F। )e# CG 44-1114 d£

SAs WILLIAM MZ! PARKER and
by__________JOSEPH M>URKE;pas Dote dkhJted 4/24/68
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Date V19/68__________

1

GINGER LEE NANCE, nee CUNNINGHAM, 405 First Street, 
advised that she is presently employed by the Raynors 
Company, East River Road, Dixon, Illinois, telephone number 
288-1431.

She further advised that she has been previously 
married to a CHARLES DAY whom she is presently divorced from.

NANCE stated that she and ANITA KATZWINKEL left 
Dixon, Illinois, possibly on the first Saturday or Sunday 
of May at approximately 3:00 a.m. in a 1961 Rambler, which 
was the property of her former husband, CHARIES DAY. NANCE 
further advised that she is not exactly positive of the date 
she left Illinois in the 1961 Rambler and stated it could 
have possibly been also sometime in March, 1967. NANCE and 
KATZWINKEL drove this car as far as Oklahoma City, 
Oklahoma, when the car broke down outside of Oklahoma City, 
Oklahoma, at a tollgate. She believes that when this car 
broke down, it was on a Sunday night at approximately 
10:30 or 11:00 p.m.; however, she cannot recall this date. 
NANCE stated that the car had radiator trouble and that they 
had been experiencing this difficulty for approximately 15 
miles prior to the car’s breaking down and that during this 
period of time, they had met two white males driving a 1957 
or 1959 blue and white Ford station wagon bearing unknown 
California tags. NANCE stated that when the car subsequently 
experienced mechanical difficulty and it was apparent they 
could not drive it any farther, th^ left the car at this 
tollgate in Oklahoma and continued on to California with 
the two white males in the Ford station wagon.

NANCE stated that one of the two white males was 
known as MAX, last name unrecalled, and is described as 
approximately 35 years of age, 5’7” tall, 175 pounds, light 
colored hair possibly worn short, having unknown tattoos 
possibly on both arms.

4/13/68 at Dixon, Illinois FUe # Chicago 44-1114-/7

SA RICHARD G. STILLING^ ^f
. SA JOSEPH M. BURKE/RG&4iap ~ 4/18/68
by----------------------------- --------------- "PR-------------------------Date dictated----- ---------------------------
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NANCE stated that the other individual traveling 
in this Ford station wagon was identified as the brother of 
MAX, who is described as approximately 5*10” tall, 30-35 years 
of age, younger than MAX, black hair, approximately 140 
pounds, smaller in stature than his brother, hair worn 
straight back, cannot recall whether or not it was parted. 
NANCE stated that she believes the brother was from an 
unknown community in Wisconsin. NANCE stated that in her 
estimation, MAX's brother was rather good-looking and that 
it was her understanding that he had had domestic problems 
with his wife and this was possibly the reason they were 
going to California.

NANCE stated that she had very limited conversation 
with these two individuals and that generally the conversa­
tion was between MAX and his brother. NANCE stated that she 
does recall that MAX told her he was employed as "a patrol 
cop" in San Diego, California; however, she observed no guns 
or badges. However, she did see a hat which was blue in 
color which had a badge attached to it which was silver. The 
Federal Bureau of Investigation shield was displayed to NANCE 
and she advised that except for the color and the eagle appearing 
on the top of this badge, the shape of the shield appears 
similar to what she observed on this hat. NANCE stated 
that they traveled straight through to California only 
stopping for gas and that they generally stopped at gas 
stations which she believes to be known as White Rock. 
NANCE estimated that they arrived in California possibly 
around 11:00 p.m. Tuesday night, date unrecalled, and that 
after arriving in California, she called her father, BRIAR 
CUNNINGHAM, 8811 SK 64 Park Street, Bellflower, California, 
at possibly telephone number 633-1359. She does not feel 
that this number is presently operating. NANCE stated that 
her grandmother, MARY BLACKWELL, resides at 811-20 Park 
Street, Bellflower, California, telephone number 634-6970. 
NANCE'S father then met NANCE and KATZWINKEL at an unknown 
bus station possibly the Greyhound Bus Station in San Diego, 
California. According to NANCE, this was the last time they 
saw MAX and his brother and that she does not know where 
they resided in San'Diego and that she did not furnish them 
her name and address in either California or Illinois.
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NANCE stated that her father then drove them to her residence 
where they spent the night and subsequently, transported 
them to Los Angeles, California, the next morning.

According to NANCE, they took up residence at the 
Palms Apartment, exact address unknown, Sunset Boulevard, 
Hollywood, Los Angeles, California. NANCE stated that the 
reason she went to this location was that she and KATZWINKEL 
knew that a friend of theirs from Illinois, SUE HARRIS, was 
residing at this address. NANCE and KATZWINKEL obtained 
their own room at this apartment the number of which she 
cannot recall at this time and she estimated that she stayed 
at this apartment approximately three weeks.

NANCE stated that she and KATZWINKEL then moved 
to 1535 Serrano; however, she cannot recall the apartment 
number at this time and that she estimates she resided at 
this apartment approximately Ij months, NANCE stated that 
she believes she departed California in June of 1967, sometime 
around her birthday which is June 5 and that she left this 
apartment, possibly leaving behind some of her personal 
effects. She stated that she hitchhiked from Los Angeles 
to a truck stop known as "Little America, which is 75 miles 
outside of Cheyenne, Wyoming, where Routes 88 and 33 intersect." 
She stated that she met her boyfriend, JIM LEEHY, of Dixon, 
Illinois, at this truck stop and that they continued to 
hitchhike together from here to Dixon, Illinois. She estimated 
that they had eight separate rides, none over 300 miles, 
mostly with truck drivers in their vehicles. She cannot 
recall at this time riding in a Mustang, NANCE definitely 
stated she never wrote her name and address on any paper and 
furnished this to any individual she met while traveling to 
Dixon, Illinois.

NANCE stated that while she was in California, she 
dated a VINCE (Last Name Unknown), exact address unrecalled, 
Los Angeles, California, telephone 469-5811, Extension 125. 
She stated that this is possibly a hotel but she does not 
know for certain. She believes this individual was an IBM 
operator, employment unknown. According to NANCE, she met 
this individual at the Vagas Club during the period of time 
she lived at the Palms Apartment and that this Vagas Club 
was in the immediate area where she resided. NANCE described
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this person as a white male, approximately 30 years of age, 
5*5" tall, 130 pounds, dark hair and eyes, hair worn 
straight back and believed to be of Italian extraction,, 
NANCE stated that she has never written her name and address 
and given it to this individual.

NANCE also advised that while in California, she 
also dated a second individual known only to her as "RED" 
whom she also met at the Vagas Club, Sunset Boulevard, 
Hollywood, California, and that she met this person at the 
time she was residing at the apartments on Serrano. She 
described this person as a white male, approximately 28 years 
of age, 6* tall, 170 pounds, red hair worn short, straight 
back but in a crewcut. She stated that he resided at an 
unknown apartment house in Los Angeles at telephone number 
662-5226 and that he is possibly employed as an electrician 
at an unknown factory. NANCE stated that she also did not 
give her name and address to this individual.

NANCE stated that the only person she can recall 
at this time that KATZWINKEL dated is a TOMMY HUNTER, 1727 
North Garfield (phonetic). Apartment 9, Hollywood, California, 
and that she did not date him.

NANCE stated that SUE HARRIS and ANITA KATZWINKEL 
were working as prostitutes while in California and that 
they worked out of SUE*s apartment. According to NANCE, 
SUE HARRIS would make arrangements for customers to see 
KATZWINKEL and that KATZWINKEL generally kept her dates at 
SUE's apartment on Grammercy Place. She estimated that 
KATZWINKEL had approximately two customers a day.

SUE HARRIS, according to NANCE, was arrested by 
the Los Angeles Police Department for prostitution sometime 
in June of 1967, and that she believes these charges were 
dropped.

NANCE stated that the name of ERIC S. GALT is 
unknown to her.
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NANCE stated that upon reflection, she believes 
that KATZWINKEL had one date at their apartment at Serrano 
and that this unknown individual owned a dry cleaning store 
on Sunset Boulevard in the ’’hippie” area. This individual 
is described as a white male, approximately 6* tall, 200 
pounds, 35-40 years of age, black hair with grey, hair worn 
straight back and wore a small mustache. KATZWINKEL was 
believed to have had two dates with this individual and that 
this Individual operated a white Ford van type truck.

NANCE stated that the word "Oklahombe” sounds 
familiar to her as a nickname for a Negro male who worked 
at the bar at the Vagas Club and that this individual played 
the guitar in this band. He is described as a Negro male, 
approximately 5’9” tall, 140 pounds, 25-27 years of age, 
and that he worked the 9:00 p.m. to 2:00 a.m. shift. NANCE 
stated that she believes she would recognize this individual 
if she ever saw him again.

She also advised that KATZWINKEL met a Negro male 
who owned a convertible Mustang, possibly white in color, 
and that the top of this Mustang was definitely white. She 
believes KATZWINKEL gave him their name and address and that 
she only saw him on two occasions. She believes they met 
this unknown individual at a bowling alley on Serrano and 
Sunset several weeks prior to her departure in June from 
California.

NANCE stated that to the best of her recollection, 
she does not recall writing her name and KATZWINKEL'S name 
on a Kleenex box.

NANCE voluntarily furnished samples of her hand­
writing to interviewing Agents.

The following is a description of GINGER LEE 
CUNNINGHAM NANCE as obtained through observation and interview:
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Race 
Sex 
Nationality

White 
Female 
American

Date of Birth
Place of Birth Kewanee, Illinois
Eyes Brown
Hair Black
Height 5*7” tall
Weight 210 pounds
Build Stocky
Complexion Fair
Scars and Marks Scar on left ring finger 

and on right little finger
Marital Status 
Relatives

Separated

Mother JUANITA YOHN 
722 North Jefferson 
Dixon, Illinois

Arrests Admitted Latter part of June, 1967, 
charge of deceptive practice 
found guilty, 30 days, Lee 
County Jail

GINGER LEE NANCE was furnished an Advice of Rights 
Form by SA STILLING which she read and upon questioning, 
she stated she understood and signed.

Later, on April 13, 1968, GINGER NANCE was re­
interviewed and that she does now recall residing at Apartment 6, 
1535 Serrano, Hollywood, Los Angeles, California. She 
advised that based on the description furnished to her 
by interviewing Agents for ERIC S, GALT, there was an unknown 
person who lived at a hotel, possibly the St. Francis which 
is also in the area where they resided, whom they met. She 
believes that they met this individual while they were 
residing at the Palms Apartment and possibly met him two 
weeks after arriving in California. She stated that she 
and KATZWINKEL moved into Apartment 6, Serrano, during the 
fourth week and that she recalls now arriving in California 
in the early part of May, 1967.

She stated that in reference to the unknown person 
whom she believed resided at the St. Francis Hotel, this
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party dated ANITA and that he drove a light colored Volkswagen 
camper which appeared fairly new. She advised that to the 
best of her recollection, she was never in this automobile. 
NANCE stated that she believes this individual was interested 
in hunting and fishing as he made mention of the fact that 
he' was going on camping trips and was planning to go to 
Mexico with an unknown person whom he never identified. 
NANCE stated that to the best of her recollection,she never 
gave him her name and address or KATZWINKEL'S name on a 
Kleenex box.

NANCE stated in reference to the trip to Mexico 
this unknown individual mentioned, she does not know for a 
fact that he actually took this trip. NANCE stated that to 
the best of her recollection, she has never met any of his 
friends or associates and that she never went to his room 
in the motel and knows nothing concerning any camera equipment 
he may have been in possession of. NANCE stated that she 
believes she only saw him on three occasions and has no 
information as to where he came from. NANCE stated that she 
has no information of persons who would know of this individual's 
present whereabouts. NANCE met this person through KATZWINKEL 
and does not know the circumstances under which KATZWINKEL 
met this party. NANCE does not know of any information which 
would connect this person with anyone in the hippie area of 
Los Angeles.

This individual is described by NANCE as a white 
male, approximately 5*9” tall, 145-150 pounds, 30-32 years 
of age, hair dark brown with gray, hair cut short.

NANCE at this time furnished interviewing Agents 
with fingerprints and photographs of herself
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

nntB 4/25/68__________

SUSAN HARRIS FLIKEID was interviewed in Room 244, 
Southwest Inn Motel, 4501 South Cicero Avenue, Chicago, 
Illinois. FLIKEID was shown a group of photographs which 
included the following:

ROBERT SIEGAL 
Chicago Police Department IR # 27131

THOMAS FORNERELLI
Chicago Police Department IR # 134827

WILLIAM GEORGE PATTEN 
Chicago Police Department IR # 63374

ERIC STARVO GALT

HAROLD DUBUQUE
Chicago Police Department IR # 37585

RICHARD EDWARD BLASSICK
FBI # 267452A

SUSAN FLIKEID stated none of these individuals 
looked familiar to her.

In regard to the photograph of ERIC STARVO GALT, 
she stated she could not think of anyone who looked like 
this individual, however, after some thought, she advised 
this individual bore some resemblance to BILL (LNU) who 
is the husband of JUANITA (LNU) who is a waitress at the 
Rabbit's Foot Bar located at Hollywood and Gramercy, 
Hollywood, California. FLIKEID described BILL (LNU) as a 
white male, 38-45, 5*8”, 185-200 pounds, well-built, hair 
brown, employed as a troubleshooter for a big oil company.

SUSAN FLIKEID advised in regard to LOU TOMENY 
she has not been particularly close to LOU TOMENY since 
her, SUSAN FLIKElD’s arrest on April 27, 1967. She advised

4/19/68 Chicago, Illinois CG 44-llM"7
O n------------------------- at__________________ __,____________FI Ie #_____________________________

SAs WILLIAM M. PARKER and JOSEPH M. BURKE:pas 4/24/68
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she does see LOU TOMENY occasionally. She stated she has 
never made any type of movies with LOU TOMENY and the only 
photography work she has done with LOU TOMENY involved posing 
for some still pictures which were for magazines. These 
pictures were fully clothed and there was nothing obscene 
about them. FLIKEID advised LOU TOMENY's boyfriends name is 
JOHNNY BONNELI.

SUSAN FLIKEID stated she did not know of ANITA 
KATZWINKEL or GINGER NANCE making any movies with LOU TOMENY 
or anyone else.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dote__ 4/25/68___________

GINGER NANCE was interviewed at her residence, 
405 First Street, Dixon, Illinois. GINGER NANCE was shown 
a group of photographs which included the following 
individuals:

ROBERT SIEGAL
Chicago Police Department IR # 27131

THOMAS FORNERELLI
Chicago Police Department IR # 134827

WILLIAM GEORGE PATTEN
Chicago Police Department IR # 63374

ERIC STARVO GALT

HAROLD DUBUQUE
Chicago Police Department IR # 37585

RICHARD EDWARD BLASSICK 
FBI # 267452A

NANCE advised none of the individuals above 
looked familiar to her. However, she did state she 
recognized the photograph of ERIC STARVO GALT as being 
identical to a photograph she had seen in one of the Chicago 
papers within the past couple of days. NANCE stated that 
although she recognizes the photograph as the same as the 
one in the paper, this person still did not look at all 
familiar to her.

GINGER NANCE was shown two color photographs of 
handwriting which appear on a portion of a Kleenex box. 
When she viewed the photograph of the handwriting which 
starts "Ginger Day", she immediately stated, "Gee, that 
looks like mine," however, she could not recall writing these 
words and specifically could not recall writing anything 
on a portion of a Kleenex box. NANCE stated the only 
reason she could say why the writing would be on a Kleenex 
box, is she probably could not find any paper. NANCE could
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not recall giving anyone a Kleenex box or a portion of 
a Kleenex box with or without writing at any time.

GINGER NANCE stated that she could not recall 
using the name of DAY while she was in California, however, 
it was possible that she did use this name since she was 
at one time married to CHARLIE DAY.

NANCE looked at the word "Olkahonbe", She advised 
she could not recall writing this word. The word meant 
nothing to her and she was not sure that word was written 
by her.

Upon observing the photograph of the words "At Pool”, 
she advised this did not mean anything to her and she was 
not sure if those words were in her writing.

GINGER NANCE stated that while she was in 
California, she never heard of SUSAN HARRIS making any 
type of obscene or risque movies.

GINGER NANCE advised she only had two boyfriends 
while she was in California. These individuals have been 
previously described to the FBI. One, VINCE, is definitely 
not ERIC STARVO GALT. VINCE did not drink at all and liked 
to attend movies. The other, "RED", is definitely not 
ERIC STARVO GALT. "RED" liked to play pool. He also liked 
to listen to country and Western records. She advised "RED" 
drank beer.

NANCE advised she is a beer drinker. She prefers 
Schlitz and Falstaff, and while in Los Angeles, she was 
drinking vodka and Squirt. She also stated she likes to 
listen to country and Western music. GINGER NANCE advised when 
she left the apartment on Serrano Boulevard, she took a suitcase 
with her. She took a radio and record player to a hock 
shop on Hollywood Boulevard and left phonograph records,
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a Jacket, dresses and shoes in the apartment. She also 
left anything that was in the apartment's kitchen. 
She could not recall specifically leaving a Kleenex 
box behind.

The name JAMES EARL RAY did not mean anything 
to GINGER NANCE.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATE

Date_±^68____________

1

KENNETH C. NANCE, SR., 405 5th Avenue, advised he 
is married to GINGER CUNNINGHAM, that they have been married 
approximately three years and that he has two children by her, 
a girl 3 and a boy 18 months. According to NANCE, he last 
saw GINGER CUNNINGHAM on Saturday, April 6, 1968, when she 
and her mother came by his residence and obtained their 
daughter.

NANCE unable to furnish information as to present 
whereabouts of his wife other than she is employed by Raynor, 
Route 2, Dixon, Illinois, and that she is possibly living 
with her mother, JUANITA YOHN, exact address unknown, Dixon, 
Illinois. Mother is employed by the Illinois State School, 
Briton Avenue, Dixon, Illinois. NANCE stated that his wife 
frequents Walt’s Tap, First Street, Dixon, Illinois, and owns 
no automobile but her mother has a 1962 blue Buick four-door, 
license unknown.

NANCE stated that to the best of his recollection, 
ANITA KATZWINKEL and his wife went to California possibly 
around March of 1967, and returned from California just prior 
to her arrest on check charges which were placed against her 
here in Illinois.

His wife has a father living in California, present 
whereabouts unknown,(First Name Unknown) CUNNINGHAM, who is 
originally from Kewanee, Illinois.

NANCE stated that the name of ERIC S. GALT is 
unknown to him.

On 4/12/68 ^Mendota, Illinois________Fne # Chicago 44-1114^/
SA RICHARD (JJ STILLING & ^^

SA JOSEPH M. BURKE/RGS:jap 4/18/68
by ------------------------------------------------------------------------------------Date dictated-----------------------------------
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Date—4/22^68__________ 
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JAMES WAYNE LEEHY, 922 West 7th Street, Dixon, 
Illinois, telephone 284-3252, advised that he is the boyfriend 
of GINGER NANCE. LEEHY advised that in June of 1967, he 
hitchhiked from Illinois to Wyoming where he met NANCE at 
the ’’Little America” Truck Stop outside of Cheyenne, Wyoming. 
He stated that they then hitchhiked from Wyoming to Illinois 
and that the only Mustang he can recall traveling in was a 
red Mustang. He advised that while they were in Missouri 
possibly outside of St. Louis near an Army base, either 
Fort Leonard Wood or Fort Crowder, they obtained a ride from 
an unknown male driving a red Mustang bearing unrecalled 
Ohio tags. According to the conversation he had with this 
individual, he believes he had just purchased this automobile 
and that he was returning to Ohio after having been discharged 
from the military. LEEHY stated that this individual drove 
them to Sandodol, Illinois, where Routes 50 and 51 intersect.

This individual driving the red Mustang is described 
as a white male, approximately 5’8”-5*9” tall, 156-157 pounds, 
approximately 27 years of age, as this was the age furnished 
to him by this driver, hair auburn and parted on the side. 
LEEHY stated that this individual possibly worked at Carthage, 
Missouri, at an unknown job. LEEHY stated that he could 
probably recognize this individual if he were to see him 
again.

LEEHY advised that after meeting NANCE in Wyoming, 
they traveled to Oklahoma where he repaired the automobile 
left at Oklahoma City by NANCE; however, this automobile 
again subsequently experienced mechanical difficulty and 
they left the automobile.

On 4/13/68 at Dixon, Illinois File # Chicago 44-1114-^c<

SA RICHARD G. STILLING & ^W
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